
Záznam ze zasedání Školské rady

ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o.,

Hartavská 220, 463 34 Hrádek nad Nisou – Loučná

 1. zasedání Školské rady se konalo   21.6.2021   od 16 hodin   v budově školy ZŠ a MŠ,

Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o.

 přítomni:  

Mgr. Božena Látová – ředitelka školy

Mgr. Monika Hrabarová – zástupce pedagogických pracovníků školy, předsedkyně

Školské rady

pan Martin Halbich – zástupce zákonných zástupců

pan Václav Krejčík – zástupce zřizovatele

 program zasedání:  

1) uvítání ve školním roce 2020/2021

2) podněty k projednání ze strany pracovníků školy a zákon. zástupců

3) informace o aktuální situaci ve škole

4) seznámení s výroční zprávou 2019/2020

5) prohlídka budovy školy s instruktáží

6) změna ŠVP – německý jazyk

7) rozpočet školy 2021

8) závěr

1)  Přivítání  členů Školské  rady,  poděkování  paní  ředitelce  za účast  během zasedání,

složení Školské rady zůstává beze změny.

2) Ze strany pracovníků školy a zákonných zástupců nebyl žádný podnět k projednání.

Pracovníci školy byli jednotlivě osobně dotazováni, zákonní zástupci mohli své podněty

napsat emailem panu Martinu Halbichovi.  Informace o zasedání Školské rady včetně

kontaktu  na  pana  Halbicha  byly  umístěny  na  nástěnce  u  vchodu  školy  a  na

internetových stránkách školy.

3)  V novém školním roce 2021/2022 dojde k rozšíření MŠ na 3 třídy. V červenci 2021

budou probíhat stavební úpravy toalet a jedné třídy MŠ,  kuchyně. Byla podána žádost

na  navýšení  kapacity  školní  jídelny  u  KHS  (zpětvzetí  žádosti  kvůli  nevyhovujícím

podmínkám a vybavení). Z grantu libereckého kraje na nákup kompenzačních pomůcek
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– Systémová podpora – budou pořízeny tablety do ZŠ speciální. Během letních prázdnin

bude pokračovat budování výtahu (stavba započata již koncem školního roku a bude

dokončena v srpnu 2021). V srpnu 2021 bude MŠ plnit prázdninový provoz.

4)  Paní  ředitelka  seznámila  účastníky  Školské  rady  s  výroční  zprávou za  školní  rok

2019/2020. Zpráva byla k dispozici k pročtení.

5) Členové Školské rady byli vyzváni paní ředitelkou k prohlídce budovy. Během letních

prázdnin  došlo  k opravám  a  rekonstrukcím  některých  tříd.  Kompletně  byly

zrekonstruovány 2 třídy  mateřské  školy  a 1 speciální  třída,  která  vznikla z bývalých

dílen určených pro výuku pracovních činností.  Ve druhé speciální třídě byl připraven

prostor  pro  vybudování  relaxační  místnosti  (Snoezelen),  který  bude  vybudován

z projektových  prostředků.  Také  probíhá  kompletní  rekonstrukce  sportovního  hřiště

vedle budovy školy. Paní ředitelka má do budoucna mnoho plánů na postupné opravy

a rekonstrukci celé budovy školy.

6) Od nového školního roku 2020/2021 se bude vyučovat druhý cizí jazyk, německý.

Z tohoto  důvodu  dojde  ke  změně  Školního  vzdělávacího  programu,  implementace

německého jazyka do osnov.

7) Před samotným závěrem zasedání byli všichni účastníci seznámeni s rozpočtem školy

na rok 2021,  který na tento rok činí  975.792 Kč.  V rozpočtu jsou zahrnuty energie,

materiál,  opravy a revize,  cestovné,  reprezentace,  ostatní  služby a náklady, pojištění,

vybavení a ONIV.

8)  Závěrem  bylo  velmi  kladně  zhodnoceno  úsilí  paní  ředitelky  ve  zkvalitnění  výuky

a školního  prostředí,  sjednocení  veškerých  dokumentů  školy  s platnou  legislativou,

vstřícný přístup vyučujících k žákům a celkově pozitivní a přátelské klima, které ve škole

panuje. Další zasedání Školské rady se bude konat závěrem tohoto školního roku, pokud

to bude možné vzhledem k měnícím se protiepidemiologickým opatřením.

Záznam zpracovala: Mgr. Monika Hrabarová – předsedkyně Školské rady

V Hrádku nad Nisou, dne 21.6.2021
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